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عابدزاده:
از پیشرفت »امیر« خوشحالم

ملی  تیم  ســابق  کاپیتان 
فوتبــال ایران گفت: امســال 
برخــاف دوره های گذشــته 
استرســی بــرای صعــود به 
جام جهانــی نداشــتیم و به 
آسیایی  تیم  نخستین  عنوان 
راهی این رویداد مهم شدیم. 
به گزارش ایرنــا؛ »احمدرضا 
عابدزاده« امروز چهارشــنبه در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: خدا را شکر که 
شرایط پسرم هر روز بهتر می شود اما شادی مردم از همه چیر مهمتر است. سال 
۱۳۷۴ امیر را در زمین تمرین تیم ملی و پرســپولیس با خودم می بردم و پشت 
دروازه نگه می داشــتم تا همه چیز را ببیند. این مسئله آینده ای برای کودکانی 
خواهد بود که سن کمی دارند تا از این نقطه همه چیز را ببینند. وی در خصوص 
شرایط آکادمی دروازاه بانی در کشورمان گفت: نفرات بسیار خوبی داریم. یک بچه 
۱۱ ســاله در آکادمی به گونه ای تمرین می کند که انگار ۲۵ ســال سن دارد و 
آنها بســیار بانظم و با انگیره هستند. کار در آکادمی بسیار مهم است. دروازه بان 
ســابق تیم ملی فوتبال ایران گفت: از نتایج تیم ملی خوشحالم. هر بازیکنی در 
تیم ملی حضور داشــته باشد، با تمام وجود می خواهد نتیجه بگیرد. در تیم ملی 
زمان قدیم با استرس بازی می کردیم تا به جام جهانی برویم، امروز جلوتر از همه 
تیم ها صعود کردیم. در زمان مدیریت داریوش مصطفوی پس از ۲۰ سال به جام 
جهانــی رفتیم که افتخاری برای این مملکت بــود. وی گفت: تیم ملی در دوره 
فعلی نتایج مثبتی کســب کرد و استرسی که در سال های گذشته وجود داشت، 
این بار نداشتیم و جلوتر از همه تیم ها برای رسیدن به جام جهانی قدم برداشتیم.

ربات ها کمک داور فوتبال می شوند
بین المللــی  فدراســیون 
فوتبــال )فیفا( قصــد دارد از 
در  داور  کمــک  ربات هــای 
مســابقات جام باشــگاه های 
جهان ۲۰۲۲ استفاده کند. به 
گزارش ایرنا، جام باشگاه های 
جهان قرار اســت بــا حضور 
قهرمانــان قاره های مختلف و 
به میزبانی ابوظبی امارات برگزار شــود. در این مسابقات برای نخستین بار از یک 
تکنولوژی جدید در قضاوت مسابقات استفاده خواهد شد؛ رباتی برای تشخیص 
آفســاید. نشریه سان انگلیس خبر داده اســت که در این طرح ۱۲ دوربین روی 
ســقف ورزشگاه نصب می شود که محل قرارگیری همه بازیکنان داخل زمین را 
بررسی می کند. وقتی بازیکنی در موقعیت آفساید قرار بگیرد بیش از ۵۰ بار در 
ثانیه از او تصویربرداری می شــود تا اشتباهی رخ ندهد. اگر بازیکنی در موقعیت 
آفساید باشد در کمتر از نیم ثانیه این موضوع به داور مسئول کمک داور ویدئویی 
اطاع داده می شود و او باید تشخیص بدهد که بازیکنی که در آفساید است نقشی 
در جریان بازی دارد یا نه. فیفا قصد دارد با این کار اشتباه داوران در اعام آفساید 
را به صفر برســاند. آرسن ونگر که ریاست بخش توسعه جهانی فوتبال در )فیفا( 
را بر عهده دارد، پیش از این اعام کرده بود این فناوری تا جام جهانی ۲۰۲۲ به 

مرحله اجرایی می رسد.

 پرتابگر پارالمپیکی نامزد دریافت جایزه بهترین 
ورزشکار جوان آسیا شد

کمیته پارالمپیک آسیا روز 
دریافت  نامزدهای  چهارشنبه 
جایزه بهترین ورزشــکار سال 
۲۰۲۱ قــاره کهــن در بخش 
جوانــان را اعام کــرد که نام 
»ســعید افروز« دارنده طای 
پارالمپیک توکیــو از ایران در 
بیــن آنان دیده می شــود. به 
گزارش ایرنا، براســاس اعام کمیته پارالمپیک آســیا در میان اسامی اعام شده، 
نام ســعید افروز، ملی پوش پرافتخار کشــورمان در رشته دوومیدانی نیز به چشم 
می خــورد. ملی پوش کرمانی پارادوومیدانی ایران در نخســتین تجربه حضور در 
بازی های پارالمپیک، موفق به کســب مدال طا در رشته پرتاب نیزه و در کاس 
F۳۴ شد. در کنار افروز، نام آوانی لکهارا از هند در رشته تیراندازی، بونی بوستینگ 
از مالزی  در رشته وزنه برداری، یوئان جیانگ از چین در رشته شنا و جئونگ هون 
جو از کره جنوبی در رشــته تکواندو به عنوان نامزدهای دریافت این جایزه معرفی 
شده اند. روح الله رستمی در بخش مردان و هاشمیه متقیان در بخش زنان به عنوان 

نامزد دریافت این جایزه در بخش بزرگسالان نیز دیده می شود.

 نیمار بهترین بازیکن برزیلی در اروپا شد
به  ستاره پاری سن ژرمن 
عنوان بهترین بازیکن برزیلی 
ســال ۲۰۲۱ در فوتبال اروپا 
شد.  به نقل از اسپورت، نیمار 
دیدگی های  آســیب  باوجود 
زیادی که داشت فصل خوبی 
را با پاری ســن ژرمن تجربه 
کــرد. او به عنــوان بهترین 
بازیکن برزیلی سال ۲۰۲۱ در فوتبال اروپا انتخاب شد و جایزه ای را با این عنوان 
کســب کرد. نیمار مدت ها است که به خاطر آسیب دیدگی نتوانسته برای پاری 
سن ژرمن به میدان رود. او تقریبا آماده بازی شده است و به احتمال خیلی زیاد 

در دیدار حساس برابر رئال مادرید شاهد بازگشت او به میادین باشیم

آرژانتین به رکورد ۲۹ بازی بدون شکست رسید 
آرژانتیــن پــس از ضربه 
دقیقه ۲۹ لائوتــارو مارتینز، 
مهاجم تیم فوتبال اینتر ایتالیا 
کــه منجر به پیــروزی ۰-۱ 
مقابل کلمبیا در شهر کوردوبا 
ناپذیری  رکورد شکست  شد، 
خود را بــه ۲۹ بازی افزایش 
داد. مارتینــز نوزدهمین گل 
ملی خود را از روی ارسال مارکوس آکونا به ثمر رساند. آرژانتین که از قبل صعود 
خود را قطعی کرده بود، با ۱۳ پیروزی از ۱۵ بازی گذشــته خود به ۳۵ امتیاز از 
۱۵ بازی مقدماتی رسید. در این دیدار لیونل مسی غایب بود و در زمین حضور 
نداشت ولی لیونل اسکالونی، سرمربی این تیم توانست بعد از مدتی دوری به دلیل 
ابتا به کرونا در خدمت تیمش باشد. پیش از این دیدار آرژانتین که لیونل مسی 
ستاره خود و لیونل اســکالونی سرمربی خود را در اختیار نداشت با نتیجه ۲ بر 
یک در زمین شــیلی به برتری رسید. آنخل دی ماریا و مارتینز برای آلبی سلسته 
گلزنی کردند و تنها گل شیلی را نیز بریرتون ثبت کرد. رکورد شکست ناپذیری 
در فوتبال جهان در اختیار تیم ملی ایتالیا اســت. لاجوردی پوشان با شکست از 
تیم ملی اســپانیا پس از ۳۷ بازی رســمی، بالاخره طعم شکست را چشیدند و 
نتوانستند رکورد خود را به ۳۸ بازی بدون شکست برسانند. پیش از این تیم های 
ملی اســپانیا )۲۰۰۷ تــا ۲۰۰۹( و برزیل )۱۹۹۳ تــا ۱۹۹۶( با ۳۵ بازی بدون 
شکســت متوالی رکورددار بودند. آرژانتین به همراه برزیل صعود خود را به جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطعی کرده اند و هر دو بازی برای این تیم تشریفاتی بود و اکوادور 

نیز در آستانه قطعی کردن صعود خود قرار دارد.

قرارداد حردانی با فولاد فسخ نشده است
قرارداد مدافع فولاد در سازمان لیگ فسخ نشده است.  روز سه شنبه در برخی 
خبرها آمده بود که صالح حردانی، مدافع فولاد پس از مذاکره با مســئولان این 
باشگاه برای جدایی از جمع شــاگردان نکونام به توافق رسیده و قراردادش را با 
فولاد فسخ کرده است. با این حال طبق پیگری های خبرنگار ایسنا، تا این لحظه 
قرارداد حردانی در ســازمان لیگ فوتبال فسخ نشــده است و هنوز این مدافع، 
بازیکن فولاد محسوب می شود. حردانی یکی از بازیکنان مدنظر فرهاد مجیدی 

برای استقال است و مقصد بعدی او، این باشگاه تهرانی است.

اخبار کوتاه

فدراسیون جهانی فوتبال با ارسال پیامی به فدراسیون 
فوتبال تبریک گفت.

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری ،دکتر غامرضا 
رفیعی، مشــاور عالی حقوقی رییس فدراسیون فوتبال در 
گفت وگو با ســایت فدراسیون فوتبال گفت: فیفا با ارسال 
پیامی به فدراسیون فوتبال ایران، مراتب تبریک خود بابت 
اقداماتی که در مورد اساسنامه فدراسیون فوتبال با کمک 

مراجع ذیصاح ملی انجام شده است، را اعام کرد.
در شــرایطی که بحث تصویب اساســنامه فدراسیون 
فوتبــال و تبدیل این فدراســیون از »نهــاد عمومی غیر 
دولتی« به نهاد »غیر انتفاعی« و »غیر دولتی« به چالشی 
بین مجلس و این فدراســیون تبدیل شــده بــود، ظاهراً 

اتفاقات جدیدی در این ارتباط افتاده است.
رفیعی جزئیات بیشــتری از اقدامات فدراسیون برای 

اصاح اساسنامه اعام نکرده است.
مشاور حقوقی رییس فدراسیون فوتبال حدود یک ماه 
پیــش و در مناظره ای که با قاضی زاده هاشــمی نماینده 
مجلس داشــت گفته بود که اساســنامه فدراسیون دیگر 
شــامل فدراســیون های آماتور نیســت: »از سال ۱۳۸۶ 
کــه بحث تعلیــق فوتبال ایران مطرح شــد، اساســنامه 
فدراســیون های ورزشــی آماتوری که در ۳۲ ماده بود را 
در مورد فدراســیون فوتبال کنار گذاشــتند و اساسنامه 
خاص منطبق با الزامات خاص آن زمان فیفا نوشــتند. از 
آن زمان از اساســنامه آماتوری استفاده نکرده ایم. با توجه 
به آرای وحدت رویه دیوان عدالت اداری و یکسری دلایل 
دیگر معتقدیم که به تعهدمان عمل کرده ایم و غیر دولتی 

هستیم.«
البته قاضی زاده هاشــمی هــم در واکنش به این ادعا 
گفتــه بود که رای وحدت رویه دیوان عدالت اداری قانون 
نیســت و قابل نقض اســت اما به صورت موقت مشــکل 

فدراسیون را حل می کند.
باید دید با خبری که امروز فدراســیون فوتبال منتشر 
کرده، آیا اســتناد به اصاح اساسنامه به همان رای دیوان 
عدالت اســت و یا اتفاق جدیدی در ایــن حوزه رخ داده 

است.
در اینجا با همدیگر نظرات و واکنش برخی خبرگزاری ها 

را مرور خواهیم کرد
توضیح رفیعی درباره پیام فیفا 
و اساسنامه فدراسیون فوتبال

مشاور حقوقی رئیس فدراسیون فوتبال گفت: اقدامات 
ما برای اساسنامه فدراســیون فوتبال منطبق با خواسته 

فیفا است. 
به گزارش خبرنگار مهــر، غامرضا رفیعی در واکنش 
به پیام فیفا در ارتباط با اساســنامه فدراســیون فوتبال و 
اینکه آیا فیفا این اساســنامه را تایید کرده اســت؟ گفت: 
فیفا اساســنامه را تایید نمی کند بلکه اقدامات قضایی در 
کشور ما افتاده که منجر به تحقق بند ۱ و ۸۷ شده است. 
همچنین مســتندات قانونی و مواضع خودمان را به فیفا 

اعام کردیم.
وی ادامــه داد: ما قوانین و مقررات خود به عاوه آرای 
وحدت رویه دیوان عدالت اداری را قبل از منقضی شــدن 
مهلت فدراســیون جهانی برای فیفا فرستادیم. فیفا ضمن 
تبریک به ما، اظهار امیدواری کرده اســت که دیگر جای 

نگرانی وجود نداشته باشد.
مشاور حقوقی رئیس فدراسیون فوتبال طی گفتگویی، 

تصریح کرد: اقدامات ما منطبق با نظر فیفا اســت. از نظر 
ما محقق شده است و دلایل قانونی خودمان را داشتیم.

به گفته رفیعی، رای دیــوان عدالت اداری و همچنین 
قانون اهداف، وظایف و اختیارات ورزش که توسط شورای 
نگهبان تایید شده، مســتندات فدراسیون برای ارسال به 

فیفا و اعام »غیر دولتی« بودن فدراسیون است.
***بار دیگر فدراســیون فوتبال علیــه مجلس،نامه 

نگاری غیرواقعی به فیفا برای تصویب اساسنامه 
 فدراســیون فوتبال با دور زدن مجلس اطاعاتی غیر 
واقعی پیرامون بند یک اساســنامه این فدراسیون به فیفا 

ارائه کرده است. 
به گزارش خبرنگار ورزشــی خبرگــزاری فارس، بحث 
اصاح بند یک اساســنامه فدراســیون فوتبال این روزها 
ســوژه اصلی فوتبال کشور اســت. بندی که برای اجرایی 
شدن و تحقق باید به تصویب مجلس برسد اما نه تنها این 
اتفاق رخ نداده بلکه فدراســیون فوتبال با ارسال نامه ای 
به فیفا اعام کرده که این فدراســیون یک موسســه غیر 
انتفاعیِ غیر دولتی اســت.موضوعی که به نظر می رســد 
نوعی دور زدن مجلس و ارائه اطاعات غیر واقعی به فیفا 

توسط فدراسیون فوتبال کشورمان است.
در ایــن بین کارشناســان حقوقی و حتی مســئولان 
پیشــین فدراســیون فوتبال اعتقاد دارند اگر فیفا متوجه 
چنین حرکتی شــود قطعا فوتبال ایران را با جریمه های 
ســنگین مواجه خواهد کرد. موضوعی که همین چندی 
پیش از این گریبان اســتقال و پرســپولیس را گرفت و 
باعث حذف دو نماینده فوتبال کشورمان از لیگ قهرمانان 

آسیا شد.
برخی از کارشناســان طی روزهای گذشته کدهایی در 
مورد اقدامات حقوقی فدراسیون داده اند که جای بررسی 
دارد.صفی الله فغانپور که پیش از این عضو کمیته حقوقی 
فدراســیون فوتبال بود در این خصــوص گفت: در طول 
ســال های گذشته بارها و بارها به فیفا گزارش های خاف 
واقع داده شــد، به خصوص در سال ۸۶ که این اتفاق رخ 
داد تا اینکه فیفا متوجه شــد این گزارشــات خاف واقع 
اســت.نهایتا آنها یقه فدراسیون را گرفتند و اجازه ندادند 
انتخابات برگزار شــود  و دیدید که  این انتخابات برگزار 
نشد تا اساسنامه تصویب شود. بهترین راه این است که ما 
با مراجع بالا دســتی صادقانه برخورد کنیم و راه هایی که 

منتهی به کارِ درست است را انجام بدهیم.
این صحبت ها نوعی هشــدار به فدراســیون اســت، 
هشداری که باید آن را جدی گرفت و از تبعات آن ترسید. 
علی کفاشیان چند روز قبل با اشاره به این که فدراسیون 
فوتبال بایــد در این قضیه به صورت جدی تصمیم بگیرد 
گفت: نمی دانم چــه کارهایی صورت گرفته اما از فرصتی 
که فیفا داده نزدیک به یکسال گذشته و اساسنامه اصاح 

شده باید به دست فیفا برسد. 
ایــن نهاد می خواهد قانع شــود، همانطور که در مورد 
بانوان خواستار حضورشان در استادیوم شدند در این مورد 

هم تعارف ندارند.
بعد از این اظهارات مشــاور حقوقی فدراسیون فوتبال 
نســبت به این اظهارات واکنش نشــان داد و مدعی شد: 
از نظر هیات عمومــی دیوان عدالت اداری، فدراســیون 
فوتبال یک »موسســه غیر دولتی« و با اساسنامه مستقل 
و متفاوت از اساســنامه فدراســیون های ورزشی آماتوری 
مصوب تیرماه ۱۴۰۰ شمســی مصوب هیات وزیران بوده 
و خارج از شــمول دســتگاههای اجرایی مذکور در ماده 
۵  قانون مدیریت خدمات کشــوری مصوب ۱۳۸۶ است. 
توجه داشــته باشید که فدراســیون فوتبال یک »شرکت 
خصوصی«، »نهــاد عمومی غیر دولتی« و یا »دســتگاه 
اجرایی« مشمول ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشوری 

نمی باشد.
اما رئیس پیشــین کمیته حقوقی فدراسیون فوتبال به 
این صحبت ها انتقاد کرده و به این شــکل واکنش نشان 
داد: یکی از مهمترین ارکان فدراســیون، مجمع عمومی 
اســت که وظایف اعضا در ماده ۲۲ اساســنامه مشخص 
اســت. اینکه دوســتان می گویند فدراسیون موسسه غیر 
انتفاعیِ غیر دولتی اســت یا بی اطاع از اساسنامه حرف 
می زنند یا اینکه با اطاع می خواهند مسیر را عوض کنند.
عوض کردن مســیر در این صحبت ها به نوعی همان 
دور زدن فیفا است، موضوعی که مجلس باید به آن ورود 
کند. مهدی فروردیــن در این خصوص به خبرنگار فارس 
گفت: اساســنامه فدراســیون باید مورد تصویب مجلس 
شورای اسامی قرار بگیرد اما چنین مصوبه ای وجود ندارد 
که مسئولان فدراسیون بخواهند به فیفا بگویند فدراسیون 
نهاد غیردولتی غیرانتفاعی است. از وزیر ورزش می خواهیم 
توضیح بدهد که جریان چیست؟ درمورد تبعات احتمالی 

چنین کاری، عزیزی خادم هم باید پاسخگو باشد.
پنهان کاری در فدراسیون فوتبال؟ متن کامل 

نامه فیفا را منتشر کنید 
 فدراســیون فوتبال ظهر دیروز اعام کرد فیفا ایمیلی 
را ارســال کرده که در آن بابت اساســنامه تبریک گفته 

شده است. 
به گزارش خبرنگار ورزشــی خبرگــزاری فارس، ظهر 
دیروز فدراســیون فوتبال از قول غامرضا رفیعی مشــاور 
حقوقی اش اعام کرد فیفا با ارســال پیامی به فدراسیون 
فوتبــال ایران، مراتب تبریک خود بابــت اقداماتی که در 
مورد اساسنامه فدراسیون فوتبال با کمک مراجع ذیصاح 

ملی انجام شده است، را اعام کرد.
این اظهــار نظر البتــه به صورت مکتوب در ســایت 
فدراسیون منتشــر شــد اما طبق پیگیری های خبرنگار 
ورزشی خبرگزاری فارس از افراد مطلع در این زمینه، این 
ایمیل ابعاد دیگری دارد که به آن در ســایت فدراســیون 

فوتبال اشاره نشده است.
به نظر می رســد این فدراســیون به نوعی قصد پنهان 
کاری در ماجرای اساســنامه را دارد اما بهتر اســت برای 
روشــن شــدن افکار عمومی متن کامل نامه فیفا را روی 

سایت رسمی این فدراسیون منتشر شود.
ابهام بزرگ در ادعای عجیب فدراسیون فوتبال 
سایت فدراســیون فوتبال در حالی از تشکر فیفا بابت 
اقدامات صورت گرفته در اساســنامه خبر داده اســت که 
مجلس شــورای اســامی هیچ گونه مصوبه ای دراین باره 

نداشته است. 
بــه گزارش خبرنگار ورزشــی خبرگزاری تســنیم، نه 
رفیعی و نه ســایت رســمی فدراســیون فوتبال توضیح 
بیشــتری دراین باره نداده  و نگفته اند که فیفا دقیقاً بابت 
کدام اقدام از فدراســیون ایران تشکر کرده است، با وجود 
این، آن چیزی که مشــخص اســت این که ماجرا به بند 
یک اساسنامه درباره ماهیت فدراسیون بازمی گردد. سال 
گذشــته پیش از برگزاری انتخابات، فدراسیون فوتبال و 
وزارت ورزش تعهد دادند در مدت یک سال )تا ۱۰ اسفند 
۱۴۰۰( بند یک اساســنامه به تصویب مجلس برســد و 

مشکل حل شود.
فیفا این ایراد را وارد می دانســت که فدراسیون ایران 
نباید نهاد عمومی غیردولتی باشد. گفته شده است اخیراً 
فدراسیون فوتبال نامه ای به فیفا ارسال و اعام کرده است 
این فدراسیون، مؤسسه ای غیرانتفاعی و غیردولتی است، 
این در شرایطی است که مجلس هنوز بند یک اساسنامه 

فدراسیون را تصویب نکرده است.
فدراســیون تا چندی پیــش تقریباً به صــورت روزانه 
اعام می کرد به کمک مجلس نیاز دارد و مســئولان این 
فدراســیون در صحبت های خود از مجلس درخواســت 
کمک داشــتند و کار به نامه نــگاری با رئیس مجلس هم 
کشــیده شد، اما چگونه است که اکنون فیفا بدون مصوبه 
مجلس از فدراســیون بابت اقدامات صورت گرفته تشــکر 
کرده است؟ فدراسیون چگونه با فیفا مکاتبه کرده است و 
آیا به صرف اینکه یک نهاد نظارتی داخلی پاســخی درباره 
خصوصی بودن فدراسیون داده با فیفا مکاتبه کرده است؟ 
چرا فدراسیون فوتبال شفاف همه چیز را اعام نمی کند و 
نمی گوید چگونه از درخواســت ها و مصاحبه های بی شمار 
برای تأیید اساسنامه در مجلس، کار به تشکر فیفا آن هم 

بدون مصوبه مجلس رسیده است؟

فرناندز پایان همکاری اش با تیــم ملی هندبال ایران را 
اعام کرد!

سرمربی اسپانیایی تیم ملی هندبال ایران اعام کرد که با 
تیم ملی هندبال ایران ادامه نخواهد داد. 

به گزارش ایسنا، قرارداد مانوئل مونتایا فرناندز سرمربی 
اسپانیایی تیم ملی هندبال ایران تا پایان مسابقات قهرمانی 
مردان آســیا بود. او بعد از این مســابقات از عربستان راهی 
کشــورش اسپانیا شد و بعد از ســاعتی در صفحه شخصی 
خود اعام کرد که صاح دیده دیگر هدایت تیم ملی مردان 
را ادامه ندهد. او در میان صحبت هایش دلیل جدایی اش را 

اختافات در نیازهای تیم ملی عنوان کرد.
مانوئل مونتایا در صفحه شــخصی خود در اینســتاگرام 
نوشــت: »بعد از مدتی حضور در ایران و صعود تیم ملی به 
مسابقات جهانی لهستان سوئد صاح دیدم که هدایت تیم 
ملی هندبال مردان را ادامه ندهم. می خواهم از دکتر پاکدل 

به خاطر اعتمادش به من و از آقای عزتی برای کمک هایش 
در تمام این مدت تشــکر کنم. همچنین از همه بازیکنانی 
)چه بازیکنانی که در مســابقات آسیایی با تیم بودند و چه 
آنهایی که در مسیر انتخابی حذف شدند( که با آنها کار کردم 
به خاطر تاش و فداکاری شان تشکر می کنم. آنها قهرمانانه 
برای کســب جواز قهرمانی جهان و کسب مدال جنگیدند. 
شما بازیکنان شگفت انگیزی هستید و من همیشه شما را در 

قلب خود نگه خواهم داشت. 
از کادرفنی برای کمک های شان و با اشاره ویژه به فرهان 
غضبان )عصای دســتم( که در طول اقامتم در ایران به آن 

تکیه کردم تشکر می کنم.
 اختافات در مورد نیازهای یک تیم ملی باعث شــد تا 
این تصمیم را بگیرم. زمان ها برای مدیریت آســان نیست، 
اما اینکه بخواهید در این عرصه جزو اولین ها باشــید خیلی 
بیشتر از اینها به موفقیت و کار نیاز دارد. از همه شما که در 

این مدت در این کشــور بزرگ به من کمک کردید و باعث 
شد احساس کنم در خانه خودم هستم، تشکر می کنم.«

رئیس فدراسیون: مربی آینده تیم ملی هندبال 
قطعا خارجی است

رئیس فدراسیون هندبال می گوید قطعا مربی بعدی تیم 
ملی نیز خارجی خواهد بود.   قرارداد مانوئل مونتایا فرناندز 
سرمربی اســپانیایی تیم ملی هندبال تا ۱۲ بهمن و بعد از 
مسابقات قهرمانی آسیا بود. او بعد از اتمام قراردادش اعام 

کرد که دیگر با تیم ملی هندبال ایران ادامه نخواهد داد. 
علیرضــا پاکدل رئیس فدراســیون هندبــال نیز ضمن 
قدردانی از زحمات مانوئل اعام کرد که سرمربی بعدی تیم 
ملی هندبال مردان قطعا خارجی خواهد بود. پاکدل درباره 
جــذب مربی بهتر برای تیم ملی گفت: به دنبال جذب یک 
مربی خارجی هســتیم. قطعا مربی بعدی تیم ملی هندبال 
ایران نیز خارجی خواهد بود. دوســتان فنی اینکار را دنبال 
می کنند. شک نکنید که یک مربی خوب بکار خواهیم گرفت 
تا به اهدافمان برســیم. رئیس فدراسیون هندبال در مورد 
قطع همکاری فرناندز گفــت: موضوع قرارداد یک بحث دو 
طرفه اســت، ممکن بود ما به این نتیجه برســیم که دیگر 
با این مربــی ادامه ندهیم و یا برعکس.  ما هیچ مشــکل، 
اختاف، دعوا و داســتانی با مانوئل نداشتیم. حتی قرار بود 
او بعد از مســابقات به ایران بیاید اما به دلیل بحث طولانی 
شدن پروسه خروج از کشور با تمام شدن مدت اقامتش در 
ایران ترجیح داد زودتر به اسپانیا و نزد خانواده اش بازگردد.  
قرارداد او تا ۱۲ بهمن یعنی تا پایان مسابقات قهرمانی آسیا 
بود. ما هم اکنون به تصمیم او که دیگر نمی خواهد کنار تیم 
ملی باشد احترام می گذاریم. هندبال ایران یک برنامه داشت 
که رسیدن به مسابقات جهانی بود و با حضور فرناندز به آن 

هدف رسیدیم و از او قدردانی می کنیم.
امین رهسپار : هندبال به اهداف خود در مسابقات 

قهرمانی آسیا رسید 
کارشــناس هندبال گفت: امیدوارم فدراســیون هندبال 

ســرمربی موفق تیم ملــی را حفظ کند.  امین رهســپار، 
کارشــناس هندبال، درباره مقام چهارمــی تیم ملی ایران 
در رقابت های قهرمانی آســیا در گفت وگو با خبرنگار گروه 
ورزشی خبرگزاری برنا اظهار کرد: ملی پوشان واقعا انتظارات 

مردم و خانواده هندبال را برآورده کردند. 
فراتر از انتظار ظاهر شــدند و خوشبختانه در رسیدن به 
هدف نخســت موفق بودند. دوست داشتیم که تیم را روی 
ســکو هم ببینیم ولی باید بپذیریم که تیم شرایط متفاوتی 
داشت. ما برای این مسابقات بعد از سال ها جوانگرایی کرده 
بودیم که کار کوچکی نبود. سرمربی تیم مدت خیلی زیادی 
در کنار تیم ملی نبود و همه این موارد دســت به دست داد 
تا تیمی متفاوت راهی مسابقات شود، البته نتیجه به دست 
آمده در مجموع قابل دفاع است. وی با اشاره به تاثیر میزبانی 
عربســتان برای قرار گرفتن روی سکو اینگونه توضیح داد: 
ایران ابتدا میزبان مســابقات قهرمانی آسیا بود که به دلیل 
لابی گری های عربستان این میزبانی از ما سلب شد و اتفاق 
خوبی نبود. قطعا اگر ما میزبان بودیم شرایط فرق داشت و 

بی شک روی سکو می رفتیم. 
تیم ما پتانسیل رســیدن به فینال را هم داشت ولی به 
شرط بازی در کشــورمان اما در نهایت هدف اصلی گرفتن 
سهمیه بود که محقق شد و ان شاءالله در رویدادهای بعدی 

شاهد رفتن روی سکو خواهیم بود.
 این مربی هندبال با اشــاره به اتمام قرارداد ســرمربی 
اسپانیایی تیم ملی گفت: قرارداد مانوئل تا پایان رقابت های 
قهرمانی آســیا بود و امیدوارم در ادامه باز یا شــاهد حضور 
این مربی در کنار تیم ملی کشورمان باشیم یا مربی دیگری 
در این ســطح به خدمت بگیریم. حضور مانوئل در همین 
مدت انــدک نیز تاثیرگذار بود و حــالا  بازیکن های جوان 
هم نشان دادند در صورت هدایت درست می توانند نمایش 
خوبی داشته باشند. در این مسیر فدراسیون نیازمند حمایت 
وزارت ورزش و کمیتــه ملی المپیک خواهد بود و امیدوارم 

این حمایت ها انجام شود.

پیام تبریک فیفا به فدراسیون فوتبال در مورد اساسنامه

آیا نامه نگاری غیرواقعی به فیفا برای تصویب اساسنامه انجام شده است؟

فرناندز پایان همکاری اش با تیم ملی هندبال ایران را اعلام کرد!

رئیس فدراسیون: مربی آینده تیم ملی هندبال قطعا خارجی است

ملی پوش شمشــیربازی ایران گفت: قبول دارم که با 
شرایط خوبی که در المپیک توکیو داشتم، فاصله دارم اما 

مطمئن باشید به روزهای خوبم بر می گردم.  
علی پاکدامن در گفتگو با ایســنا درباره اینکه چرا در 
دو مســابقه بعد از المپیک توکیو نتوانست عملکردی که 
انتظار می رفت را به نمایش بگذارد، بیان کرد: برای خودم 
هم ســوال است چون تمریناتم خوب بود. فکر می کنم در 
جام جهانی گرجســتان آنقدر که دنبال این بودم نتیجه 
خوب بگیرم، باختم. قبول دارم کمی با شــرایطی که در 
المپیک توکیو داشتم، فاصله دارم و فکر می کنم  مقداری 

در دوران افت قرار گرفته ام.
او در پاســخ به این پرسش که نبود پیمان فخری کنار 
پیست روی عملکرد او تاثیر گذار بوده است؟ تصریح کرد: 
روی خود من خیلی تاثیر گذار بود. بعضی مواقع بوده که 
در غیاب آقای فخری هم خوب بازی کردم اما  می دانستم 
این نبودنش مقطعی است. الان که نبودن او دائمی است 

مقداری روی من تاثیر گذاشته است.  از من پرسیدند که 
چرا این گونه نتیجه گرفتم و گفتم شاید دوران افتم است 

چون ورزشکار همیشه نمی تواند در اوج باشد.
پاکدامن در مورد اینکه چه برنامه ای برای خارج شدن 
از دوران افــت دارد، گفت: دارم روی خودم کار می کنم و 

مطمئنا به روزهای خوبم بر می گردم. 
او در مــورد قهرمانی مس ســونگون در لیگ و رقابت 
نزدیکی که با تیم دانشــگاه آزاد داشــت، تاکید کرد:  از 
مدیر عامل و هیات مدیره مس ســونگون تشــکر می کنم 
که از شمشیربازی ســابر حمایت کردند. در تیم دانشگاه 
هم تیمی های ما حضور داشتند و رقابت نزدیک بود و این 
نشان دهنده سطح سابر ایران است. محمد رهبری نیز در 

بازی رفت و  برگشت واقعا من را اذیت کرد. 
او ادامه داد: با توجه به رویه ای که از مدیر عامل مس 
ســونگون دیدم، به تدوام حضور این تیم در لیگ امیدوار 
هســتم.  تعامل فدراسیون با مس سونگون بیشتر باشد و 

حمایــت کنند تا بتوانیم از تیم هایی مثل مس ســونگون 
اســتفاده کنیم. قراردادهای ما کمی افزایش داشته است 
اما هنوز نسبت به رشــته های دیگر المپیکی خیلی عقب 
هستیم. ما خودمان را با رشته های توپی مقایسه نمی کنیم 
امــا با دیگر رشــته های انفــرادی که مقایســه می کنیم 
می بینیــم که آنها قراردادهای بهتری دارند که البته نوش 

جانشان. 
ملی پوش سابر ایران در مورد لغو جام جهانی لهستان 
و  احتمال برگزار نشــدن مســابقات ایتالیا بخاطر شیوع 
کرونــا گفت: کرونا واقعا اذیت کرد و ســه ســال از عمر 
ورزشــی ما را گرفت چون با حضور در مسابقات است که 
پیشرفت می کنیم. امیدوارم کرونا دست از سر دنیا بردارد. 
پاکدامن در پاســخ به این پرســش که چه زمانی وارد 
فاز بازی های آسیایی می شود و به دنبال کسب چه مدالی 
اســت؟ تصریح کرد: وقتی بازی های المپیک تمام شــد، 
برای  مسابقات قهرمانی آسیا و جهان و بازی های آسیایی 

برنامه ریزی کردم و برنامه ام این اســت که تمرین کنم. 
برای مدال هم هدف گذاری کرده ام اما یاد گرفته ام راجع 
به آن صحبت نکنم و در عمل این اتفاق خوب را رقم بزنم
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